
ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

Της 222ης συνεδρίασης των μελών της Γ.Σ. του Τμήματος Αξιοποίησης Φυσικών 
Πόρων και Γεωργικής Μηχανικής Γ.Π.Α., η οποία πραγματοποιήθηκε στις 24-9-2007 
και ώρα 11:00 π.μ. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ : κ. Κ. ΧΑΪΝΤΟΥΤΗ                    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: κ. Δ. ΦΩΤΙΑΔΗΣ 

 

Μέλη της Γ.Σ. : 
 
Α) ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 
 
1. Ι. Ασημακόπουλος,        
2. Ι. Βαλιάντζας,  
3. Σ. Βάλμης,                        
4. Δ. Γεωργακάκης,              
5. Χ. Καλλιάνου,                
6. Γ. Καραντούνιας,  
7. Π. Κερκίδης,                   
8. Β. Κόλλια-Κουσουρή,    
9. Κ. Κοσμάς,  
10. Γ. Λαμπρινός, 
11. Α. Λιακατάς, 
12. Γ. Μαυρογιαννόπουλος,   
13. Ν. Μουστάκας,                 
14. Δ. Μπριασούλης,  
15. Ν. Συγριμής,  
16. Α. Φραγκουδάκης, 
17. Κ. Χαϊντούτη, 
 
Β) ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΕΣ    
ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ                     

 
1. Σ. Ελμαλόγλου,  
2. Θ. Μιμίδης, 
3. Γ. Παπαδάκης, 
 
Γ) ΕΠΙΚΟΥΡΟΙ 
ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 
 
1. Κ. Αρβανίτης,                  
2. Ι. Αργυροκαστρίτης,        
3. Ν. Δέρκας, 
4. Δ. Καλύβας,                     
5. Α. Μπούμπουκα-              

Σασσάλου,                       
6. Α. Νάτσης,                       
7. Κ. Οιχαλιώτης,                 
8. Π. Παναγάκης,                 
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Δ) ΛΕΚΤΟΡΕΣ 
 
1. Σ. Αλεξανδρής, 
2. Χ. Καραβίτης, 
3. Γ. Κάργας,                       
4. Ι. Μάσσας,                       
5. Γ. Ξανθόπουλος,  
6. Μ. Ψυχογιού                   
 
Ε) ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΕΔΙΠ 
 
1. Σ. Ρίζος,                      
2. Γ. Τζίχα,      
                             
ΣΤ) ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΤΕΠ   
 
1. Ε. Αραβαντινός-

Καρλάτος,     
2. Σ. Σιάκουλης, 
 
Ζ) ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΔΕΠ 
 
1. Χ. Στεφάνου,                   
 
Η)  ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ                
ΜΕΤΑΠΤΥΧΙΑΚΩΝ 
ΣΠΟΥΔΑΣΤΩΝ  
 
1. Γ. Κυριακαράκος,           
2. Μ. Μπαστουνοπούλου,   
3. Ν. Προύτσος,                  
4. Β. Τσατήρης,                   
5. Ε. Χατζής,    
 
Θ) ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 
ΦΟΙΤΗΤΩΝ 
 
Δεν έχουν οριστεί οι 
εκπρόσωποι των 
προπτυχιακών φοιτητών 
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Διαπιστώνεται η συμπλήρωση απαρτίας στην παρουσία των μελών της Γ.Σ. 

ΘΕΜΑ 1ο: Συμμετοχή των μελών ΔΕΠ στη Γ.Σ. και τη Γ.Σ.Ε.Σ. του Τμήματος 
Α.Φ.Π. και Γ.Μ. κατά το Ακαδημαϊκό Έτος 2007-2008 
Η Γ.Σ. του Τμήματος Α.Φ.Π. και Γ.Μ., έχοντας υπόψη τις διατάξεις του Νόμου 
1268/1982 (άρθρο 8) και του Νόμου 1351/1983 (άρθρο 6), αποφάσισε, ομόφωνα, για 
τη συμμετοχή και των τριάντα τεσσάρων (34) υπηρετούντων μελών ΔΕΠ στις 
συνεδριάσεις της Γενικής Συνέλευσης και της Γενικής Συνέλευσης Ειδικής Σύνθεσης 
του Τμήματος Αξιοποίησης Φυσικών Πόρων και Γεωργικής Μηχανικής του Γ.Π.Α. 
κατά το Ακαδημαϊκό Έτος 2007-2008. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Ορισμός εκπροσώπου μέλους ΔΕΠ του Τμήματος ΑΦΠ & ΓΜ με τον 
αναπληρωτή του για τη συντονιστική επιτροπή που θα επιληφθεί την 
αντιμετώπιση των πυρόπληκτων περιοχών 
Απαντώντας στο έγγραφό σας, με αριθ. πρωτ. 5241/17-9-2007 σας γνωστοποιούμε ότι η 
Γ.Σ. του Τμήματος Α.Φ.Π. και Γ.Μ. κατά τη συνεδρίαση της 24-9-2007 κατανοώντας το 
τεράστιο μέγεθος των προβλημάτων που δημιούργησαν οι πυρκαγιές στις περιοχές της 
Ελλάδας που επλήγησαν, ορίζει, με ομόφωνη απόφαση, τους κατωτέρω Καθηγητές, ως 
εκπροσώπους του Τμήματος στη συντονιστική επιτροπή που θα επιληφθεί την 
αντιμετώπιση των πυρόπληκτων περιοχών: 
α)  Τον κ. Κων/νο Κοσμά, ως τακτικό μέλος 
β) Τον κ. Γεώργιο Καραντούνια, ως αναπληρωματικό μέλος. 
Παρακαλούμε για τις σχετικές σας ενέργειες. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Ορισμός εκπροσώπου μέλους ΔΕΠ του τμήματος ΑΦΠ & ΓΜ στη 
σύγκλητο του ΓΠΑ για το Ακαδημαϊκό έτος 2007-2008. 
Στην αρχή η Πρόεδρος ενημέρωσε τη Συνέλευση ότι ο κ. Πρύτανης ορίζει 
εκπρόσωπο στη Σύγκλητο από τη βαθμίδα του Αναπληρωτή Καθηγητή και 
συγχρόνως διένειμε στα μέλη της Γ. Συνέλευσης το υπ’ αρ. 3986/12-7-07 έγγραφο 
της Πρυτανείας, από το οποίο προκύπτει ότι ο εκπρόσωπος του Τμήματος ΑΦΠ & 
ΓΜ στη Σύγκλητο κατά το Ακαδημαϊκό έτος 2007-2008 θα ανήκει στη βαθμίδα του 
Αναπλ. Καθηγητή. 
Μετά την ανάγνωση του εγγράφου, στο οποίο αναφέρεται το σκεπτικό αλλά και η 
εκπροσώπηση όλων των Τμημάτων του ΓΠΑ τα τελευταία 16 Ακαδημαϊκά έτη 
(1992-93 έως σήμερα) επακολούθησαν έντονες αντιδράσεις και αντιρρήσεις από 
πολλά μέλη της Συνέλευσης για την επιλογή της συγκεκριμένης βαθμίδας από τον κ. 
Πρύτανη οι οποίες συνοψίζονται στα παρακάτω: 
1. Το Τμήμα εκπροσωπήθηκε κατά το Ακαδ. Έτος 2006-2007 από τη βαθμίδα του 
Επίκουρου Καθηγητή και κατά το Ακαδ. ‘Έτος 2005-2006 από τη βαθμίδα του 
Αναπλ. Καθηγητή . Κατά συνέπεια για το Ακαδ. Έτος 2007-2008, σύμφωνα με το 
άρθρο 2 του Ν. 2083/92 στο οποίο αναφέρεται η εκ περιτροπής εκπροσώπηση όλων 
των βαθμίδων, είναι η σειρά της βαθμίδας του Λέκτορα και όχι πάλι του Αναπληρωτή 
Καθηγητή. Επί πλέον σύμφωνα με το υπ’ αριθ. 3986/12-7-2007 έγγραφο της 
Πρυτανείας η εκπροσώπηση των Λεκτόρων του Τμήματος στη Σύγκλητο έχει γίνει 
μόνο δυο φορές από το 1992-1993 μέχρι σήμερα (16 Ακαδημαϊκά έτη), ενώ τις 
υπόλοιπες ο εκπρόσωπος ανήκε στη βαθμίδα του Αναπλ. Καθηγητή και του Επ. 
Καθηγητή. 
2. Στη βαθμίδα του Αναπληρωτή Καθηγητή υπηρετούν στο Τμήμα μας 3 μέλη ΔΕΠ, 
εκ των οποίων τα δυο βρίσκονται στη διαδικασία εξέλιξης για τη βαθμίδα του 
Καθηγητή. Αυτό πιθανόν θα έχει ως συνέπεια, πέραν της ηθικής διάστασης του 
θέματος, την εμπλοκή εκπροσώπησης του Τμήματος στη Σύγκλητο.  



Στη συνέχεια μετά από έντονη διαλογική συζήτηση μεταξύ των μελών της Γ. 
Συνέλευσης ο κ. Κερκίδης πρότεινε το Τμήμα να εκλέξει εκπρόσωπο από τη βαθμίδα 
του Λέκτορα, όπως και δικαιούται, για τους λόγους που αναφέρθηκαν παραπάνω και 
επακολούθησε ανταλλαγή απόψεων στη συγκεκριμένη πρόταση με την οποία 
συμφώνησαν αρκετά μέλη της Γ. Συνέλευσης. Δεύτερη πρόταση κατατέθηκε από τον 
κ. Λιακατά, η οποία στηριζόταν στο ίδιο σκεπτικό με εκείνη του κ. Κερκίδη και 
διαφοροποιούνταν μόνο σε ένα σημείο. Να αποφασίσουμε για τη βαθμίδα του 
Λέκτορα και η εκλογή να γίνει σε επόμενη συνεδρίαση.  
Με την πρόταση του κ. Λιακατά συμφώνησαν περισσότερα μέλη και  ο κ. Κερκίδης, 
ο οποίος απέσυρε τη δική του πρόταση.  
Η πρόταση του κ. Λιακατά τέθηκε σε ψηφοφορία και το αποτέλεσμα ήταν: 
21 ψήφοι υπέρ 
9    ΄΄       κατά 
4    ΄΄      λευκά 
Μετά την ψηφοφορία ο κ. Καραντούνιας έκανε μια νέα πρόταση εάν συμφωνεί η 
Συνέλευση με την πρόταση του κ. Πρύτανη ή όχι. Η απάντηση της Γ. Συνέλευσης 
ήταν ότι η πρόταση αυτή έχει απαντηθεί με την προηγούμενη ψηφοφορία, η οποία 
απέδειξε ότι η Γενική Συνέλευση διαφωνεί με την πρόταση του κ. Πρύτανη  
 
 
ΘΕΜΑ 4ο: Συζήτηση σχετικά με την πρόταση του τομέα Εδαφολογίας και 
Γεωργικής Χημείας για την αίτηση μετακίνησης του κ. Κ. Οιχαλιώτη στο 
Πανεπιστήμιο Θεσσαλίας 
Η Πρόεδρος ανέγνωσε την αίτηση του κ. Οϊχαλιώτη, με την οποία ζητά την έγκριση 
μετακίνησής του στο Παν/μιο Θεσσαλίας με μεταφορά της αντίστοιχης πίστωσης για 
προσωπικούς και οικογενειακούς λόγους. Εν συνεχεία ανέγνωσε την πρόταση του 
Τομέα Εδαφολογίας και Γεωργ. Χημείας, όπου υπάρχει από μέλη ΔΕΠ του Τομέα 
έντονος προβληματισμός για τη μεταφορά της πίστωσης, η οποία θα στερήσει μια 
θέση από τον Τομέα. Επακολούθησε εκτεταμένη διαλογική συζήτηση από την οποία 
προέκυψε ότι όλα τα μέλη της Γ. Συνέλευσης συμφωνούν στην μετακίνηση του κ. 
Οϊχαλιώτη χωρίς πίστωση, υπήρξαν όμως εντονότατες αντιρρήσεις για τη μεταφορά 
της πίστωσης από ορισμένα μέλη. Διατυπώθηκε η άποψη να γίνουν προσπάθειες από 
τον κ. Οϊχαλιώτη ώστε να βρεθεί πίστωση στο Παν/μιο Θεσσαλίας και συγχρόνως να 
γίνουν προσπάθειες στην Πρυτανεία ώστε να δοθεί κατ’ εξαίρεση μια νέα θέση στο 
Τμήμα. Όλα δε τα μέλη συμφώνησαν η πρώτη θέση που θα δοθεί στο Τμήμα να 
κατανεμηθεί στον Τομέα Εδαφολογίας και Γεωργικής Χημείας. Η λήψη απόφασης 
αναβλήθηκε για να γίνουν οι παραπάνω ενέργειες. 
 
ΘΕΜΑ 5ο: Χορήγηση άδειας διδασκαλίας στον Λέκτορα κ. Γ. Ξανθόπουλο στο 
ΤΕΙ Καλαμάτας 
Τα μέλη της Γ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζουν την αναβολή της 
εξέτασης του θέματος σε προσεχή συνεδρίαση διότι απουσιάζει ο κ. Ξανθόπουλος και 
δεν είναι επαρκή τα στοιχεία στην αίτησή του. 
 
 

 
Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                    Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 
 
       

        ΔΗΜ. ΦΩΤΙΑΔΗΣ                            ΚΩΝ/ΝΑ ΧΑΪΝΤΟΥΤΗ 
                                                                     ΚΑΘΗΓΗΤΡΙΑ  


